



KENYATAAN IKLAN SEBUT HARGA

MAHKAMAH NEGERI KELANTAN

KOMPLEKS MAHKAMAH KOTA BHARU, BANDAR BARU TUNJUNG, JALAN PASIR MAS-SALOR 15100,
KOTA BHARU KELANTAN

Sebut harga adalah dipelawa daripada kontraktor- kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Malaysia (CIDB) dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Kementerian Kewangan dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat yang memanggil Tawaran	Tajuk Projek (Pembiayaan)	Taraf/Jenis Syarikat	Gred/ Kategori/ Pengkhususan	Tempat & Tarikh Dokumen Mula Diperolehi	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Sebut Harga ditutup
Mahkamah Negeri Kelantan Kompleks Mahkamah Kota Bharu, Bandar Baru Tunjung, Jalan Pasir Mas-Salor 15100 Kota Bharu Kelantan	Kerja-kerja Operasi Dan Penyelenggaraan Sistem Mekanikal Dan Elektrikal (Non Comprehensive) Di Kompleks Mahkamah Kota Bharu Kelantan Bagi Tempoh Dua Belas (12) Bulan	Bumiputera/ T1 (Syarikat 100% milik tempatan)	Mempunyai pendaftaran seperti berikut i) Lembaga Pembangunan Industri Malaysia (CIDB) ii) Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang masih sah berdaftar Gred : G3 Kategori : ME Pengkhususan : M01,M02,M03,M15 & E11	Mahkamah Negeri Kelantan Kompleks Mahkamah Kota Bharu, Bandar Baru Tunjung, Jalan Pasir Mas-Salor 15100 Kota Bharu Kelantan 17/11/2021 (Rabu) Hingga 24/11/2021 (Rabu)	Percuma Pengarah Mahkamah Negeri Kelantan	Bahagian Pentadbiran dan Kewangan, Aras 1 Kompleks Mahkamah Kota Bharu, Kelantan. 24/11/2021 (Rabu) 12.00 t/hari.
<p>Taklimat projek dan lawatan tapak adalah diwajibkan pada 17 hb November 2020 (Rabu), jam 10.00 pagi, bertempat di Aras 4 , Dewan Serbaguna, Kompleks Mahkamah Kota Bharu, Bandar Baru Tunjung, Jalan Pasir Mas-Salor 15100 Kota Bharu, Kelantan.</p> <p>Sila berhubung dengan pegawai yang berkenaan jika ada sebarang pertanyaan.</p> <p>1. Mohd Nor Azim bin Arpah (Penolong Jurutera) – No.Tel : 03-8880 9497 2. Encik Mohd Ridzuan bin Said (Penolong Jurutera) – No.Tel : 04-2514 182</p>						

Bagi lawatan tapak atau sesi taklimat sebut harga yang diwajibkan, hanya penama yang tercatat di dalam sijil PPK & SPKK yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat berkenaan. Kontraktor/ syarikat boleh diwakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK & SPKK dengan keizinan secara bersurat. Sekiranya kontraktor tidak mempunyai bidang pengkhususan dalam bidang berkenaan boleh diguna pakai kelulusan khas CIDB

SOP PKP(P) mesti dipatuhi iaitu memakai topeng muka suhu badan akan dicatatkan dan juga penjarakan sosial semasa lawatan tapak

Naskah Meja sebut harga boleh disemak dan dokumen boleh diperolehi di pejabat-pejabat berkenaan semasa waktu pejabat.

Jenis Pendaftaran :-

- T1 - Syarikat 100% milik tempatan
- A1 - Syarikat 100% milik tempatan atau syarikat tempatan yang disenaraikan BSKL yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan ahli lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerjaan adalah 100% bumiputera.
- A2 - Syarikat 100% milik tempatan atau syarikat tempatan disenaraikan di BSKL atau syarikat usahasama yang diperbadankan di Malaysia yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 49% dan amjoriti Ahli Lembaga Pengarah, pengurusan dan pekerja adalah warganegara.